



2013香港環保卓越計劃

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

公營機構及公用事業 Public Organisations and Utilities

銅 奖
Bronze Award



醫院管理局
HOSPITAL AUTHORITY



醫院管理局 Hospital Authority



九龍西醫院聯網（明愛醫院，葵涌醫院，廣華醫院，北大嶼山醫院，聖母醫院，瑪嘉烈醫院，東華三院黃大仙醫院，仁濟醫院）

Kowloon West Cluster (Caritas Medical Centre, Kwai Chung Hospital, Kwong Wah Hospital, North Lantau Hospital, Our lady of Maryknoll Hospital, Princess Margaret Hospital, TWGHs Wong Tai Sin Hospital, Yan Chai Hospital)

為推動環保，九龍西醫院聯網除了引入環保硬件配套外，還致力舉辦各種活動，如二手物品義賣、環保種植課程，培養員工和院友對環保的熱誠，達致「環保•從日常生活開始」。

Kowloon West Cluster hospitals, with their environmentally friendly hardware, have endeavoured to promote green living through organising various activities, such as Second Hand Green Sales Day and gardening classes. The determination to protect the environment is essential for embodiment of "Going Green • Start from Your Daily Life".



舉辦環保比賽，提高同事及院友們的環保意識。
Raising staff and patients' awareness on environmental protection through green competitions.



醫院設有綠化園境。
Rehabilitation garden at our hospital.



善用內聯網和九龍西醫院聯網刊物 - 聰西，傳遞環保訊息。
Green messages are conveyed via Intranet and KWC publication - Westlink.



二手物品義賣日讓環保觀念得以實踐。
Second Hand Green Sales Day is a platform for recycling usable goods.